
Zápis z jednání Ekonomické komise AS LF UP v Olomouci 
 
Přítomni: Doc. RNDr. Tomáš Adam, PhD. Doc. RNDr. Vladimír Divoký, PhD., Doc. MUDr. 
Jiří Gallo, PhD., Doc. MUDr. Marián Hajdúch, PhD., ing. Jiří Přidal,  MUDr. Dagmar 
Riegrová,  
Omluveni: Prof. RNDr. Pavel Anzenbacher, DrSc.,  
Hosté: Doc. MUDr. Tomáš Papajík, PhD.  
 
 
Dne 14. března 2011 se v 15 hodin k prvnímu jednání sešla na Ústavu biologie  LF UP 
Ekonomická komise AS LF UP, kterou svolal předseda AS LF UP, Doc. MUDr. Tomáš 
Papajík, PhD. s programem:  
 
1. volba předsedy 
2. rozpočet LF a UP na rok 2011, výhled pro rok 2012,  
3. varia 
 
 
Ekonomická komise došla k následujícím závěrům:  
 
Ad 1) Za předsedu EK AS LF UP byl navržen doc. Adam a doc. Hajdúch, s kandidaturou 
souhlasil doc. Hajdúch.  
 
Hlasování:  

Počet členů oprávněných hlasovat: 6 
Počet kladných hlasů: 4 
Počet záporných hlasů: 0 
Zdržel se: 1 
 

Předsedou EK AS LF UP byl zvolen Doc. Hajdúch.  
 
 
Ad 2) Diskuse o rozpočtu LF UP na rok 2011 s výhledem na rok 2012 byla odložen do 
schválení rozpočtu UP na rok 2011. Poté bude tajemníkem LF UP předložen rozpočet LF UP 
na rok 2011 k projednání v EK AS LF UP a schválení v AS LF UP.  
 
Ad 3) V diskusi nad ekonomickými tématy následujícího období byla identifikována potřeba 
připravit strukturované dotazy kandidátům na děkana LF UP v oblasti ekonomické, které by 
kandidáti měli reflektovat ve svých tezích a v předvolebním projevu. Částečně na místě a 
částečně v následující emailové komunikaci přišly tyto dotazy:  
 
1. Změní se metodika dělení prostředků na jednotlivá pracoviště, pokud ano, jakým 
způsobem?  
2. Jaká bude metodika dělení institucionálních prostředků na VaV po skončení výzkumných 
záměrů v roce 2011?  
3. Jaká část prostředků zůstane v centrálních prostředcích děkanátu LF UP? 
4. Jak se bude nakládat s režiemi pracovišť v budoucnosti?  
5. Jaké finanční a nefinanční nástroje bude nové vedení LF UP využívat pro zvýšení vědecko-
výzkumného výkonu instituce?  
6. Jak bude nové vedení motivovat (pozitivně i negativně) výkonově slabé ústavy a kliniky?  



 
 
 
 
Závěrem EK doporučuje i dalším komisím i samotnému AS LF UP předem připravit 
specifické dotazy na kandidáty na děkana LF UP, aby na tyto komplexní odpovědi měli 
dostatek času a pracovní kapacity.  
 
 
Zapsal:  
Marián Hajdúch  
předseda EK AS LF UP 
 
 
 
 
 
 
 
 


